
Rada Miejska
w Nowym Mieście Lubawskim                                           

P r o t o k ó ł   Nr XXXVIII/09

z XXXVIII-mej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 
16 lutego 2009 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego.
Sesję rozpoczęto o godz. 13,00 a zakończono o godz. 14,30.
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 13 radnych.
 ( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).
( Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu).
Obrady prowadził Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Stefan Zieliński.
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- Burmistrz Miasta                                - Alina Kopiczyńska
-  Sekretarz Miasta                                -  Katarzyna Kaniewska
-  Skarbnik Miasta                                -  Wioletta Nehring
- Radca Prawny                                    - Dionizy Szwedowski
-  Kier. Ref. Biura Rady                        - Dariusz Sobaszkiewicz
Zatwierdzony porządek obrad:
1.   Otwarcie sesji.

- stwierdzenie quorum.
2.  Wybór sekretarza obrad.
3.  Przedstawienie porządku obrad.
4.  Przyjęcie protokołu z XXXVII- mej sesji Rady Miejskiej.
5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
6.  Interpelacje i wnioski.
7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/182/08 Rady Miejskiej w 
     Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
     gminy Nowe  Miasto Lubawskie na 2009 r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowomiejskiego.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/61/03 Rady Miejskiej w Nowym 
    Mieście Lubawskim z dnia 28 kwietnia 2003 r. w sprawie zmiany formy organizacyjnej 
    działalności kulturalnej prowadzonej przez Gminę Nowe Miasto Lubawskie.

10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
11. Zakończenie sesji.                                         

Ad. pkt. 1
Otwarcia posiedzenia dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –S. Zieliński, 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba  radnych, 
a więc obrady są prawomocne.  

Ad. pkt. 2
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zieliński na sekretarza obrad zaproponował 
radnego Jarosława Oelberga, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska 
jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radnego– Jarosława 
Oelberga na sekretarza obrad.



Ad. pkt. 3
Rada Miejska nie wprowadziła  zmian do porządku obrad. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zieliński przedstawił porządek obrad

Ad. pkt. 4
Protokół z   XXXVII-mej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w Referacie Biura 
Rady Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z 
jego treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – Krystyna Wysokińska oraz pozostali radni 
nie zgłosili uwag  do protokołu. Protokół z XXXVII-mej  sesji  Rady Miejskiej został przez 
Radę Miejską przyjęty jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu). 

Ad. pkt. 5
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu.
Radna - L. Karczyńska
Zapytała w sprawie oferty Stowarzyszenia Jaskółka z Brodnicy w ramach programu unijnego 
Wykorzystanie potencjału kobiet 45+.
 Wobec braku innych zapytań Rada Miejska przyjęła powyższą informację  

Ad.pkt.6
Radni zgłosili interpelacje i wnioski:
Radny – J. Obuchowski
-Zapytał  czy jako członek Komisji Rewizyjnej może uczestniczyć w Komisji ds. ofert, do 
której został powołany zarządzeniem Burmistrza Miasta? Czy można wpierw udzielać środki, 
a potem je kontrolować? To samo dot. radnej Marioli Orzechowskiej.
Radca Prawny – D. Szwedowski
w moim przekonaniu te kwestie są uregulowane w art. 21 ustawy o samorządzie gminnym, 
gdzie się powołuje komisje Rady i tylko w takich komisjach radny może uczestniczyć. To jest 
katalog zamknięty. Mogę udzielić opinii na piśmie poprzez dokładną analizę, a odpowiadając 
ad hock w moim przekonaniu- nie.
Z kolei Burmistrz Miasta odczytała opinię prawną w tej sprawie.
Ponadto wyraziła pogląd, że jeżeli są wątpliwości to możemy przyjąć taki wariant, że 
ponownie ogłosimy konkurs i wybierzemy jeszcze raz skład Komisji.
Radny – J. Obuchowski
Wyrażam zgodę na członkowstwo w Komisji.
Radna – L. Karczyńska
- jaka jest decyzja w sprawie kanalizacji na oś. Marianowo?
- czy był już przetarg na plac przy ul. 3 Maja?
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
W m-cu marcu Marbud  zaczyna budowę.
Radny – J. Kopiczyński
- odnośnie pojemników na plastik, makulaturę, szkło z odpowiedzi nie byłem zadowolony. W 
innych miejscowościach są  porozstawiane przy sklepach , przy głównych ulicach,
- czy uchwała porządkowa musi mieć ramy prawne? Kiedyś przegłosowaliśmy terminy  sesji 
na wtorek na godz. 16-tą, a odbywają się o godz. 13-tej.
Radca Prawny – D. Szwedowski
Projekty uchwał przygotowuje Burmistrz Miasta. To jest uchwała organizacyjna, wewnętrzna 
i nie wymaga umieszczenia jej w porządku obrad. Jest wniosek nad którym się głosuje. Nie 
rodzi skutków w zakresie prawa miejscowego.
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Radny – B. Cieplak
- czy w roku 2008 była podwyższana cena za wodę i ścieki, o której nie
 zostały powiadomione podmioty pobierające wodę?
Prezes PGKiM sp. z o.o.- M. Przybylski
Uchwały Rady Miejskiej dot. cen są publikowane w prasie. Do wszystkich głównych 
odbiorców informacje były przesłane. Spółdzielnia o tym wiedziała. Prawdopodobnie tam są 
ubytki, dlatego zawsze będą  różnice w odczycie.
Radny – J. Kopiczyński
Zgłosił wniosek o ustalenie terminu odbywania wspólnych posiedzeń komisji i sesji Rady 
Miejskiej na wtorki godz. 16-ta.
Radny – St. Zieliński
Nieobecność przewodniczącego Rady Miejskiej i radnej Orzechowskiej nakazuje sprawę 
rozpatrzyć w gronie 15-tu radnych na wspólnym posiedzeniu komisji.
Radny – J. Kopiczyński
W związku z tym wycofuję wniosek w tej sprawie. Do tematu wrócimy w pełnym składzie.
 Odnośnie przeprowadzonego remontu Miejskiej Biblioteki Publicznej :
-aby dojść do pracowni komputerowej należy wyjść na zewnątrz i obejść Bibliotekę,
- po remoncie pozostały w Bibliotece jeszcze jedne odrapane drzwi przy b. czytelni,
- siedząc w czytelni  trzeba wstać z uwagi, że jest ciasno i przepuścić przechodzącą osobę.
Dotychczas mieliśmy jedną z najładniejszych bibliotek w województwie, a dzisiaj mamy 
miejsce, gdzie jest naprawdę trudno organizować jej funkcje. Mieliśmy ładnie, przestrzennie 
widno, jasno, a dzisiaj jest źle. 
Dyr. MBP – D. Kowalska
Czytelnia została przeniesiona do wypożyczalni i wszystko mieści się w jednym 
pomieszczeniu. Jeszcze nie ustawiłam na nowo regałów, a planuję je ustawić inaczej i zrobić 
Bibliotekę bardziej przestronną. Po przestawieniu regałów dostosujemy pomieszczenia do 
potrzeb czytelni i wypożyczalni. Jeżeli chodzi o oddział dla dzieci to on jest wystarczający. 
Na pewno jest konieczna wymiana sprzętu. 
Radna – L. Karczyńska
- jak została zakończona sprawa drogi dojazdowej do wspólnoty mieszkaniowej przy ul. 
Piastowskiej?
Sekretarz Miasta – K. Kaniewska
Został zlecony podział, wspólnota podjęła uchwałę, która została do nas przekazana. W tej 
chwili są prowadzone czynności geodezyjne.
Radny – R. Koszewski
Czy oszczędności w budżecie państwa odbiją się na naszym budżecie. Ile środków ubędzie z 
naszego budżetu?
Skarbnik Miasta – W. Nehring
Na tę chwilę o 31 tys. zł.  została zmniejszona subwencja oświatowa. Dopiero dzisiaj przyszło 
pismo i nie zdążyłam tego jeszcze przeanalizować, lecz na pewno są cięcia. Głównie chodzi o 
MOPS. Przygotuję się na następną sesję, na której będą zmiany w budżecie.

Ad. pkt.7
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zieliński po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XXXIV/182/08 Rady 
Miejskiej w  Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Nowe  Miasto Lubawskie na 2009 r.
 W wyniku dyskusji Rada Miejska przy 8 głosach „za”  i 4 wstrzymujących się i 1 
przeciwnym podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XXXVIII/194/09 – stanowi zał. nr 4 do protokołu.
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Ad. pkt. 8
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zieliński po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowomiejskiego.
W wyniku dyskusji Rada Miejska przy  głosach 9 głosach „za”  i 2 przeciwnych i 2 
wstrzymujących się podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XXXVIII/195/09 – stanowi zał. nr 5 do protokołu.

Ad. pkt.9
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zieliński po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr VII/61/03 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 28 kwietnia 2003 r. w sprawie zmiany formy organizacyjnej działalności 
kulturalnej prowadzonej przez Gminę Nowe Miasto Lubawskie.
Rada Miejska  przy  11 głosach „za”, 1 przeciwnym i 1 wstrzymującym  podjęła uchwałę w 
tej sprawie.
Uchwała Nr XXXVIII/196/09 – stanowi zał. nr 6 do protokołu.

Ad. pkt. 10
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzieliła Burmistrz Miasta –A. Kopiczyńska:
- nasz wniosek kanalizacyjny przeszedł ocenę merytoryczną, jest bardzo wysoko na liście. 
Zarząd Województwa musi jeszcze zaakceptować listę rankingową, czyli nasze zadanie musi 
zostać skierowane do realizacji. Jutro jestem umówiona na spotkanie z Marszałkiem 
Województwa i będę mogła więcej powiedzieć po przyjeździe. Na razie jestem bardzo 
szczęśliwa, bo zdaje mi się ,że to jest najważniejsza rzecz, którą w tej kadencji chcieliśmy 
zrobić i jesteśmy tylko o krok, żeby dostać zgodę na jego realizację,
- przetarg na działkę miejską odbył się. Wygrała firma Marbud, która jest developerem. 
Miejmy nadzieję, że nie sfinalizuje się to, o czym mówili nowomieszczanie, że będzie blaszak 
w mieście. Obiecuję, że absolutnie nie będzie to blaszak.,
- Jaskółka w ramach projektu w konkursie pn. Wsparcie edukacji i oświaty-dofinansowanie 
otrzymała grupa, której osobowość prawną uzyskała Fundacja na rzecz rozwoju 
społeczeństwa obywatelskiego Jaskółka. Grupa będzie realizowała projekt pn. Sztuka 
pięknego stołu – warsztaty edukacyjne dla mieszkańców Nowego Miasta Lubawskiego.
Projekt  powstał w ramach realizowanego ze środków UE projektu Wykorzystanie potencjału 
kobiet 45+ .Głównym założeniem projektu jest nabycie umiejętności tworzenia wniosków 
aplikacyjnych, w tym konstruowanie budżetu, realizacji projektu oraz ich prawidłowego 
rozliczenia i sporządzenia sprawozdania. Planowym działaniem jest także zawiązanie się 
nowego stowarzyszenia jako pokłosie tego zadania. Warunkiem  udziału w projekcie i 
uzyskania dofinansowania było uczestnictwo w cyklu warsztatów realizowanych ze środków 
unijnych. Zwycięski projekt zakłada  integrację mieszkańców miasta poprzez uczestnictwo w 
warsztatach n)t zdrowego żywienia, twórczego nakrywania do stołu oraz sztuki dekorowania 
potraw. Projekt ma być realizowany do 31.III.br. Kwota 1 tys. zł. przeznaczona na dotacje 
stanowi wkład własny Urzędu- partnera projektu. Projekt był kontrolowany przez Wydział 
Kontroli Urzędu Marszałkowskiego. Uchybień nie stwierdzono.
Pozostałe odpowiedzi na interpelacje były udzielone na bieżąco.

Ad. pkt. 11
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – 
S. Zieliński zamknął obrady XXXVII-mej sesji Rady Miejskiej.

Sekretarz obrad:                                                              Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
Jarosław Oelberg                                                                                                       
                                                                                                       Stefan Zieliński
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14. Zakończenie  sesji.

   

Ad. pkt. 1
Otwarcia posiedzenia dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –S. Zieliński, 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba  radnych, 
a więc obrady są prawomocne.  

Ad. pkt. 2
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zieliński na sekretarza obrad zaproponował radną 
Krystynę Wysokińską, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie 
( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radną– Krystynę Wysokińską na 
sekretarza obrad.

Ad. pkt. 3

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał wniosek Burmistrza Miasta o wprowadzenie 
do porządku obrad  pkt.12 : Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/61/03 Rady 
Miejskiej w Nowym  Mieście Lubawskim z dnia 28 kwietnia 2003 r.  w sprawie  zmiany 
formy  organizacyjnej   działalności  kulturalnej  prowadzonej   przez  Gminę  Nowe  Miasto 
Lubawskie, stanowiący zał. Nr 2a do protokołu.
Rada Miejska jednomyślnie (przy 13”za radnych biorących udział w głosowaniu) przyjęła 
powyższą zmianę.
Rada Miejska nie wprowadziła innych zmian do porządku obrad. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zieliński przedstawił porządek obrad

Ad. pkt. 4
Protokół z   XXXVI-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w Referacie Biura 
Rady Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z 
jego treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – Marcin Deja oraz pozostali radni nie zgłosili 
uwag  do protokołu. Protokół z XXXVI-tej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską 
przyjęty jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu). 

Ad. pkt. 5
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu.
Sprawozdanie z bieżącej działalności Burmistrza Miasta przedstawiła Burmistrz Miasta – A. 
Kopiczyńska. Sprawozdanie  stanowi zał. Nr 4 do protokołu.
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Radny – B. Cieplak

zapytał gdzie znajduje się nieruchomość określona w zarządzeniu Burmistrza Miasta z dnia 
15  stycznia  2009 r.  w sprawie  sprzedaży  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność 
Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie ?

Radny  J. Kopiczyński
zapytał jak w świetle zarządzenia z dnia 12 stycznia 2009 r. w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na realizację zadnia publicznego w zakresie kultury fizycznej na rzecz 
mieszkańców Nowego Miasta Lubawskiego w 2009 r. powołującego radnych w skład 
Komisji mają się funkcje kontrolne Rady do członkowstwa radnych w Komisji.
Rada Miejska przyjęła informację i sprawozdanie. 

Ad.pkt.6
Radny – M. Deja
Zwrócił się do prowadzącego obrady o umożliwienie zabrania głosu przez przedstawiciela 
rodziców dzieci uczęszczających do Przedszkola Miejskiego – Markowi Kowalskiemu w 
związku ze złożonym przez w.wym. do Przewodniczącego Rady Miejskiej pismem  z dnia 19 
stycznia 2009 r.
Marek Kowalski – przedstawiciel rodziców dzieci uczęszczających do Przedszkola 
Miejskiego przedstawił problemy związane z mającym miejsce zebraniem w sprawie 
przeniesienia dzieci sześcioletnich z Przedszkola Miejskiego do oddziałów przedszkolnych 
zorganizowanych w szkołach podstawowych na terenie miasta. Pismo w tej sprawie stanowi 
zał. Nr 5 do protokołu.
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
Nie ukrywam, że problem 6-latków jest problemem najbardziej drażliwym. Nie wiemy czy 
sprawa ta nie będzie jeszcze o rok odłożona czy też realizowana w wersji pilotażowej. Może 
za wcześnie te tematy zostały podjęte. Sejm RP zadecydował o obniżeniu wieku szkolnego. 
Wnioskuję, aby ten temat został przeniesiony na posiedzenie Komisji Oświaty, w którym 
będzie uczestniczyła dyrektor Przedszkola i sprawa zostanie wyjaśniona.

Radni zgłosili interpelacje i wnioski:
Radna – L. Karczyńska
- zapytała czy zostało już sporządzone sprawozdanie z wydatkowania środków za 2008 r. 
przez podmioty realizujące zdania w zakresie  sportu dla dzieci i młodzieży,
- podjęcia działań w kierunku  rozwiązania problemu spalania odpadów niebezpiecznych w 
paleniskach domowych z uwagi na negatywny wpływ na stan zdrowia mieszkańców miasta.
Jako radna zobowiązuję  się napisać artykuł  do Gazety Nowomiejskiej w tym temacie,
- mieszkańcy ul. Kasztanowej i ul. Brzozowej- odcinka równoległego do ul. Lidzbarskiej 
zglaszają pretensje do posypywania chodników.
Radny – J. Obuchowski
- posypywania ulic Lipowej i Jesionowej w porze rannej z uwagi na śliską nawierzchnię.
Radny – B. Cieplak
-jakie są zamierzenia w zakresie budowy kanalizacji ul. Mechlina ?
 Radny – J. Kopiczyński
- braku pojemników na szkło i plastik przy u. Jagiellońskiej,
- spowodowania  odnowienia przez GDDKiA  nawierzchni ul. Jagiellońskiej wraz  z 
odprowadzaniem wody.
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
W planie jest inna inwestycja priorytetowa- rondo, na które mamy dokumentację. Nie jest 
możliwe, aby wszystkie inwestycje mogły być zrealizowane. Zbyt dużego wpływu nie mam, 
mogę jedynie wnioskować i prosić.
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Radny – B. Cieplak
- rozważenia przyjęcia harmonogramu odbioru odpadów komunalnych  w związku z 
zastrzeżeniami mieszkańców co do ich segregacji.

Ad. pkt.7
Opinię Komisji Budżetu i  Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji – J. Oelberg.
Opinia na piśmie stanowi zał. nr  5 do protokołu.
Z kolei Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zielinski po odczytaniu poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XXXIV/182/08 
Rady Miejskiej w  Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie w 
sprawie uchwalenia budżetu gminy Nowe  Miasto Lubawskie na 2009 r.
 Rada Miejska przy  12 głosach „za”  i 2 wstrzymujących się podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XXXVII/189/09 – stanowi zał. nr 6 do protokołu.

Ad. pkt. 8
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zielinski po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem 
Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2009 r.

Rada Miejska przy  13 głosach „za”  i 1 wstrzymujących się podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XXXVII/190/09 – stanowi zał. nr 7 do protokołu.

Ad. pkt.9
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zielinski po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Nowym Mieście Lubawskim na 
rok  2009.
Rada Miejska jednomyślnie ( przy  14 głosach „za” ) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XXXVII/191/09 – stanowi zał. nr 8 do protokołu.

Ad. pkt.10
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zielinski po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr XXII/186/04 z dnia 28 
czerwca 2004 r. w sprawie uchwalenia strategii społeczno-gospodarczego rozwoju miasta 
Nowego Miasta Lubawskiego – Plan Rozwoju Lokalnego.

W wyniku dyskusji Rada Miejska  przy  12 głosach „za”  i 2 wstrzymujących się podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XXXVII/192/09 – stanowi zał. nr 9 do protokołu.

Ad. pkt.11
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zielinski po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr LII/389/06 z dnia 26 października 2006  r. w 
sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowe Lubawskie.
 Rada Miejska  przy  12 głosach „za”  i 2 wstrzymujących się podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XXXVII/193/09 – stanowi zał. nr 10 do protokołu.

Ad. pkt.12
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zielinski  odczytał projekt uchwały  w sprawie 
zmiany uchwały Nr VII/61/03 Rady Miejskiej  w Nowym  Mieście Lubawskim z dnia 28 
kwietnia  2003  r.  w  sprawie   zmiany  formy  organizacyjnej  działalności  kulturalnej 
prowadzonej  przez Gminę Nowe Miasto Lubawskie, stanowiący zał. Nr 11 do protokołu.
W wyniku dyskusji nad projektem uchwały Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska wniosła o 
zdjęcie z porządku obrad  projektu uchwały. Rada Miejska przy 10 głosach „za” i 4 

7



wstrzymujących się  przyjęła wniosek Burmistrza Miasta w sprawie zdjęcia z porządku obrad 
projektu uchwały.
Radna –L. Karczyńska
Projektem tej uchwały winna zająć się Komisja Oświaty oraz Komisja ds. Gospodarczych.

Ad. pkt. 13
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzieliła Burmistrz Miasta- A. Kopiczyńska:
- do 15.02. nastąpi rozliczenie środków wydatkowanych na sport dla dzieci i młodzieży i 
przedstawimy wyniki,
- do tematu śmieci wrócimy,
- w sprawie  posypywania chodników proszę p. prezesa PGKiM sp. zo.o. o odniesienie się na 
piśmie,
- nie wiem  kiedy będzie kanalizacja przy ul. Mechlina,
- nie widzę potrzeby ustawiania pojemników na odpady przy każdym sklepie. Być może 
zostaną nam dostarczone pojemniki w ramach współpracy ze Związkiem Gmin „Czyste 
Środowisko”.
Radny – J. Kopiczyński
Przy ul. Jagiellońskiej są 3 sklepy produkujące opakowania i tam można by pojemniki 
ustawić

 Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
ul. Jagiellońska jest drogą krajową i z tych względów ustawianie koszy jest niewskazane.
Radny – J. Kopiczyński
Za sklepem PSS  pojemnik  był by niewidoczny.
Radny – B. Cieplak
Każdy właściciel sklepu powinien zabezpieczyć pojemnik we własnym zakresie. Należałoby 
w tej sprawie zwrócić się w formie przypomnienia.
 Z kolei Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – S. Zieliński   odczytał odpowiedzi na 
interpelacje i wnioski radnych zgłoszone na sesji w dniu 13 stycznia 2009 r., stanowiące zał. 
Nr 12 do protokołu.
Radny – B. Cieplak
Z tego  wynika, ze nie ma obowiązku uiszczania opłat, a jest to nieprzymuszona wola.
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
Przygotujemy rozszerzoną interpretację na następne posiedzenie.
Radny – M. Deja 
Nie chodzi o stan prawny, ale o to czy mamy czerpać zyski z kultury?

Ad. pkt. 14
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – 
S. Zieliński zamknął obrady XXXVII-mej sesji Rady Miejskiej.

Sekretarz obrad:                                                                Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej

Krystyna Wysokińska
                                                                                                       Stefan Zieliński
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